

Company Name: Sit & Rest Co.,Ltd
Address: Zhongshan Rd, New Taipei 244, Taiwan
Attn: Mr.Fang Sung Po

Lenzing Aktiengesellschaft
Werkstraße 2
4860 Lenzing, Austria
www.lenzing.com

Phone +852 3718 5600
Fax +852 3718 5601
E-Mail p.chan@lenzing.com

Effective Date 3 July 2017

Certification Confirmation Letter 认证证明确认函

Reference according to Application Form 参考申请表格:
Name: 71840 MS0605 0101/3

Sample specification according to Application Form 申请表申报样品之成份:
34% TENCEL® A100, 66% Polyester

Dear Mr.Fang,

Your sample has been tested according to our internal standard tests and complies with the requirements and preconditions as set out in the Lenzing Certification Terms. We have therefore issued the Certificate with the following Certification Number:
贵司样品已根据我司的内部标准进行检测, 并符合兰精公司认证条款中规定的要求和前提条件。因此, 我们向贵司出具认证证明, 相应认证证明编号(CR Number)是:

○ **3172 4268**

You are entitled to use the Certification Number:
贵司有权使用此认证证明编号:

- as from the issuing date of this confirmation letter (the "Effective Date") for a fixed period of 2 years,
自本确认函出具之日 (即生效日) 起 2 年,
- in accordance with the Certification Terms accepted by you in connection with your application for the Certificate and which for your convenience are again attached to the certification confirmation letter (Annex 1). With this number you are also personally entitled to apply for a trademark license or Swing Ticket / Sticker for
遵守贵司在认证证明申请时已被贵司接受的认证证明使用条款。同时, 该等条款连同贵司的认证证明申请均作为本确认函的附件 (附件 1), 根据该认证证明编号, 贵司有权申请如下注册商标的许可使用或用于申请吊牌/贴纸。

TENCEL®

for the above mentioned sample according to the Lenzing Trademark License Terms / Swing Tickets and Sticker License Terms as long as the above mentioned certification number is valid available online at <https://branding.lenzing.com>.
对于上述样品, 只要符合兰精公司注册商标许可使用条款/吊牌和贴纸许可使用条款的规定, 且上述样品的认证证明编号有效, 可在线 (<http://branding.lenzing.com>) 进行查阅, 即有权申请注册商标许可使用/吊牌和贴纸许可使用。

- Any tests referred to have been carried out by Lenzing using internally agreed test methods, designed to assess whether any problems are likely to arise with the sample(s) of which you provided in either further processing or in garment care. They are not intended to replace the normal fabric manufacturer, product manufacturer or retailer testing, nor do they give any guarantee as to the performance/ material composition of these fabrics in a specific garment program. The Certificate does not constitute any specific seal of quality or seal of approval.

任何测试指的是由兰精公司以内部认可的方法实施的测试，是设计用于评估在后续加工或成衣护理阶段样本是否会产生任何问题的方法。该等测试无意取代面料、成品厂商以及零售商通常所作的测试，也不作为在特定成衣中所含的该等面料在性能及材料组成方面的保证。本认证证明并不构成任何对产品质量的认可或产品达标的认可。

We would like to thank you for using our marketing support and we are looking forward to further cooperation.

感谢 贵司使用我们的市场推广服务并期待更好的合作。

Best regards

顺祝商祺

Lenzing Aktiengesellschaft



Pinky Chan

Technical Customer Service Executive, North Asia

Technical Customer Service, North Asia

Lenzing Fibers (Hong Kong) Ltd.
Units 804-806, 8th Floor,
Lu Plaza, 2 Wing Yip Street,
Kwun Tong, Hong Kong

Phone: +852 3718 5665

Fax: +852 3718 5601

E-mail: p.chan@lenzing.com

Web: www.lenzing.com

Annex 1

附件 1

Application Form including Certification Terms

申请表，包括认证条款